
KHKS Håndbold – Dagsorden  

 

Den 07.12.2022                Kl.  19.00           Sted Kr. Hyllinge hallens cafeteria 

Mødeleder: Jette  Facilitator:  Rune Referent: Jesper 

Møde nr. 12.2022 

Distribueres til: Bestyrelsen + Lotte Jensen  

Deltagere: Michelle, Jette, Malene, Louise, Jesper og Davith 

Afbud fra: Rune 

    

Dagsorden                                           Tidspunkt Meddelelser/Forhandling Navn Termin 

1. Dagsorden/Referat/ 
                                            

     - Opfølgning og godkendelse    VIGTIGT 
 

   

2. Hovedpunkter 
Evaluering af generalforsamlingen 
Konstituering af bestyrelsen –  
HUSK legitimation – På Nordeas hjemmeside. 

Vi lavede individuel præsentation, af 

deltagende i mødet. Med henblik på hvor 

man passer bedst ind i foretagendet. 

Der ønskes fokus på udvikling. Vi andre 

har tanke på at Jette skal kunne aflastes. 

Forslag om flere udvalg for at aflaste 

bestyrelsen. Vi skal forsøge at finde flere 

ansigter til at hjælpe os med opgaverne. 

Til nu er der: 

• Cafeteria udvalg: Malene 

• Sponsorudvalg: Rune 

• Sport og udvikling: Louise, Jesper 

• Pr og Kommunikation: Michelle, 

Davith 

• Økonomi og Administration: Jette 

og Malene 

• Sponsor frivillig: Rune 

 

Jette vil gerne tage en runde med alle, 

med henblik på konstituering. 

  

3. Orientering formanden    
Halprojektet 
Referat fra Hovedbestyrelsesmødet 28.11.22 

Intet nyt på halprojektet siden 
generalforsamlingen. 
Der blev udført godkendelse af referat fra 
generalforsamlingen. 

  



4. Oplæg til beslutning 
A. Fremtidig kommunikation og afholdelse af 
bestyrelsesmøder m.m. 
B. Hvordan kommer vi i gang med genstart af 
håndbolddelen? 

A. Det er et ønske at bestyrelsesmøderne 

skal holdes indenfor de 2 afsatte timer. 

Desuden laves møderne om til at være 

hver 2. onsdag i måneden. 

Jette ønsker forslag til fremtidige 

dagsordener. De skal være Jette i hænde 

en uge før mødet. Generelt snakker vi om 

en skabelon hvor alle udvalg får taletid. 

Der snakkes om at få mails til klubben 

videresendt til de respektive. Så alle mails 

ikke kun bliver sendt til jette. 

B. Louise og Jette finder dato til at få det 

talt igennem. Der skal laves retningslinjer. 

Louise og Jette skal snarest kontakte 

specifikke tidligere trænere, det er høj 

prioritet at finde flere trænere. 

Generelt mangler vi trænere. Vi skal alle 

prøve at rekruttere. Reklamere for vores 

dejlige klub. 

Trivsel: 

Der snakkes ivrigt trivsel. Holde på 

trænerne. Lave et sted det er dejligt at 

være. Skabe et åndehul for alle. Og mere 

sammenhold blandt alle. Og ikke mindst 

en god tone overfor børnene. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Louise 
Jette 

 

5. Håndboldudvalget    
 

Ønske om at arbejde på at få 3 beach 

håndbold baner, samtidig med bygningen 

af ny hal, så man kan afholde stævne.  

  

6. Administrationsudvalget                  
A. Regnskab og budget. 
B. Spillertøj og træningsdragter m.m. 

Jette og Malene vil snakke sammen om at 

overdrage regnskabsdelen til Malene. 

Forslag om at sætte 50.000 kr. af pr år til 

nyerhvervelser i forbindelse med den 

fremtidige flytning ind i ny hal. 

  

7. Frivillighedsudvalget v/Rune 
 

Forslag om juleafslutning den 20. Louise 

og Malene arbejder videre på det. Jesper 

tilbyder at lave flæskestege til 

flæskestegsburger. 

Louise foreslår arrangementer for 

trænerne. Mere netværk. Igen tilbage til 

Louise 
Malene 
 
 
 
 
 
 
 

 



den store overskrift: det skal være fedt at 

være en del af klubben.  

Der foreslås at vi kunne hjælpe på 

Roskilde Festivalen. -  Louise undersøger. 

Jette og Louise foreslår at man i 

opslagene til f.eks. hestedag, dyrskue, 

salg af juletræer & Krudt, øremærker 

pengene til de der hjælpers, børns hold. 

Der er bred tilslutning til dette. Formålet 

skulle gerne være en øget tilslutning pga. 

den lettere gennemskuelighed for hvad 

pengene går til. Louise & Jette arbejder 

videre med dette i samarbejde med 

Rune. 

 
 
 
 
Louise 
 
 
 
 
 
 
 
 
Louise 
Jette 
Rune 

8. PR. og Kommunikation V/Michelle Michelle ønsker et møde hvor der rettes 

til i web og ikke aktive medlemmer etc. 

Malene foreslår at hjælpe med at slette 

ikke aktive medlemmer efter den 21-12.  

Forslag til mere specifikke opslag på f.eks. 

facebook til hvad det er man ønsker 

hjælp til, og hvor længe. 

Malene: forslag om holdbilleder hængt 

op i klubben. 

Malene foreslår Flyers til 

hjemmebanekampe. Med oversigt over 

kampene. Flere ideer til at trække flere 

folk til.  

Forslag: Der ønskes mere personlige 

invitationer til arrangementer 

  

09. Eventuelt                              
 

   

10. Næste møde    11. januar 23      kl.  19 
 

   

 

 

 

 

 

 



Konstituering 

 

Udvalg/roller i bestyrelsen 

Formand  Jette 

Næstformand  Rune 

Kasserer  Malene 

 

Sport og Udvikling  Louise og Jesper 

Træner 

Spiller 

Fastholdelse/rekruttering 

Uddannelse 

Økonomi og Administration  Jette og Malene 

Økonomi Malene 

Sponsor Rune 

Cafeteriaudvalget Malene 

Frivillige Rune 

 

PR og Kommunikation Michelle 

Hjemmesiden Michelle og Poul 

Sociale medier Michelle 

Videoer m.m. 

 

Strategiudvalg 

 

 


